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ETT VÄLBESÖKT ÅRSMÖTE 
Det blev ett välbesökt årsmöte, över 300 medlemmar kom. Det bjöds på mat in-

nan mötet och det utlottades resepresentkort och lotter på mötet. Det sistnämn-

da med anledning av klubbens pågående 60-årsjubileum i år.  
 

Kommunrapport  
Till mötesordförande valdes enligt traditionen 
kommunalrådet Peter Wretlund och till mötes-
sekreterare Stefan Axelsson. Peter gav en 
kommunrapport, bl.a. om den planerade hamn-
terminalen för Gotlandstrafiken. Ett beslut om 
slutförvaret för kärnbränslet kommer under 
året, oberoende av resultetat kommer det på-
verka Oskarshamns kommun. Det finns också 
planer på att tågtrafiken kommer igång igen till 
2010.  
 
Arbetsorganisation och lönesystem 
Mikael och Mattias rapporterade om de idéer 
som finns om förändringar i arbetsorganisatio-
nen och lönesystemet på Scania MB och MC. 
Både företaget och klubben har sett brister i 
nuvarande lönesystem och har förslag på för-
ändringar, inget är beslutat. Mera information 
kommer via kontaktombud och Hyttbyggare.  

 
Sedvanliga mötesförhandlingar 
Följande val genomfördes på mötet. Joakim 
återvaldes till kassör. Till styrelseledamöter 
Stefan Ekström, Björn Klingstedt och Jörgen 
Palmér, den sistnämda är ny på uppdraget. 
Suppleanter till styrelsen blev Per Knutsson, 
Berit Blomqvist, Ulf Aldebert, Gunilla Liebgott, 
Mats Nilsson, Pierre Haglén och Catarina Gus-
tavsson. En sammanställning av klubbstyrelsen 
med ansvarsområden kommer att presenteras i 
en senare Hyttbyggare. Det gäller också studie-
kommittéer, försäkringsrådgivare och övriga 
uppdrag. Verksamhetsberättelsen och den eko-
nomiska berättelsen godkändes och lades till 
handlingarna. Ansvarsfrihet beviljades till sty-
relsen för det gångna verksamhetsåret. Ett för-
slag till verksamhetsplan för 2008 beslutades 
på årsmötet. Den kommer också att presente-
ras i en kommande Hyttbyggare.   

 
 

Ordförande har ordet 

Hej på er igen och tack för ett bra möte, och framförallt var det otroligt roligt att mötet var så välbesökt. Nu hop-

pas jag att det i framtiden forsätter så här och att det blir ännu fler som kommer på våra möten, för ni får inte 

glömma att det är våran rätt att gå på dessa möten. Efter vårat möte följde en diskussion med företaget om tiden 

på vårat möte. Vi är överens om att i framtiden få det att fungera bättre. Vi från klubbens sida har tagit upp en 

förhandlig om en årsplan så att företaget på ett tidigare stadium kan planera in eventuella inarbetningar och även 

planera in våra fackliga möten så att vi slipper sådana diskussioner i framtiden. Nu blickar vi framåt för vi har 

mycket som vi jobbar med, bl.a så diskuterar vi med företaget om arbetsorganisation och lönesystem, enligt mig 

måste vi få en bättre arbetsorganisation i våra verkstäder, vi måste försöka få till en lösning för individen så att 

man kommer ifrån det starkt styrda arbetet och får till flera roller som man kan vara ansvariga för. Nästa pilsner 

som vi jobbar med och även har en förhandling kring är övertiden och arbetstid, vi sitter nu och diskuterar med 

företaget för att få till en lösning på detta så att vi i möjligaste mån kan köra våran produktion på ett lugnt och 

metodiskt sätt utan en massa övertid. En annan fråga som vi jobbar med är att vi har en skälig bemanning i våra 

verkstäder för det är ju givetvis också en faktor för att få en lugn och balanserad produktion så att vi inte kör slut 

på våran organisation. 

 

M.V.H Mikael ”Sippa” Johansson.  



Repskapsombud 2008 
På årsmötet valdes ombud till IF Metallavdelningens repskap. 
Verkstadsklubben har rätt till 33 ombud och lika många supplean-
ter. Det är för Scania MB, MC och DynaMate underhåll och Intralog. 
Ett repskapsombud har yttrande, förslags- och rösträtt på avdel-
ningens möte. En enskild medlem som går på ett repskapsmöte har 
inte rösträtt. OBS: Enligt IF Metalls stadgar är mandatperioden från 

1 april, det innebär i sin absurdhet att första mötet de nyvalda repskapsombuden kan ut-
nyttja sin rösträtt på är på avdelningens nomineringsmöte i november. Det innebär också 
att det är förra årets valda repskapsombud som kommer få kallelse till avdelningens års-
möte i år den 27 mars i år.  

Nedanstående blev valda till klubbens ombud.  

Ordinarie 
Mikael Johansson 
Joakim Rylin 
Björn Klingstedt 
Mattias Johansson 
Stefan Ekström 
Susanne Stenqvist 
Jörgen Palmer 
Per Knutsson 
Berit Blomqvist 
Ulf Aldebert 
Gunilla Liebgott 
Pierre Haglén 
Volker Kletsch 
Tormod Nesset 
Mikael Karlsson 

Roland Blixt 
Håkan Nilsson 
Ingrid Ahnlund 
Stefan Pettersson 
Alve Persson 
Kenneth Lundahl 
Karl-Henry Andersson 
Niklas Lundberg 
Karl-Gustav Klase 
Mikael Johansson 
Kimmy Nejdenlo 
Jenny Ilke-Hjelm 
Tobias Dahlin 
Sead Subasic 
Anders Nummelin 
Fredrik Jonasson 

Jan-Gunnar Svendsby 
Laila Rudvall 
 
Suppleanter 
Benny Carlsson 
Batic Refik 
Susanne Pettersson 
Michael Axelsson 
Joakim Tille 
Fredrick Carlsson 
Amela Muminovic 
Mikael Börjesson 
Rose-Marie Dahlbom 
Camilla Jonsson 
Tobias Erlandsson 
Stig Gustavsson 

 
 

SEMESTERFÖRLÄGGNING 2008 
Företaget och verkstadsklubben har lokalförhandlat för Scania MB och MC om förläggningen om 

huvudsemester för 2008. Även i år blir det fyra veckors produktionsstopp. Det innebär fyra veck-

ors semester från vecka 29 till vecka 32, d.v.s. 14 juli till 8 augusti. Nedanstående är vi överens om.  
 

 Semesterplaneringen ska vara klar innan mars månads utgång. 

Samtliga berörda ska då ha fått besked. 

 

 Företaget ska i rimlig omfattning ta med i planeringen att ta in så 

många sommarjobbare som det behövs för att underlätta för ordi-

narie personal att få sina semesterönskemål tillgodosedda. 

 

 Närmaste chef tar ansvar för planeringen av semester för sin per-

sonal. 

 

Företaget ska informera om de riktlinjer och regler som gäller för semesterförläggningen. Företaget kom-

mer främst att erbjuda feriearbete till studerande som behöver utbildning/praktik för sin utbildning.  

 

 

************************************************************** 
Ansvarig utgivare:   

Mikael Johansson     tel 65198 

Hyttbyggarkommittén:   

Björn Klingstedt       tel 65236 

Mattias Johansson     tel 65609 

Informationsbladet beräknas komma ut en gång var 14:e dag. Den är öppen för insän-

dare och debatt för alla medlemmar.  Vi hjälper också de medlemmar som behöver 

hjälp med något skrivande i informationsbladet. Material kan lämnas in eller skickas 

till klubbexpeditionen, dock får inget material lämnas in anonymt, däremot kan man 

skriva under signatur. 

 


